
Personal pronouns - Şahıs Zamirleri 

İngilizce'de şahıs zamirleri (Personal Pronouns), şahıs adlarının yerini tutan kelimelerdir. 

Örneğin Ahmet’ten bahsederken, Ahmet bunu yaptı diyeceğimize kısaca, 'o' bunu yaptı, 

'o' şunu yaptı deriz. Buradaki 'o' bir şahıs zamiridir.  
 

İngilizce’de 3 tane tekil, 3 tane çoğul olmak üzere, 6 tane şahıs zamiri vardır. Bunlardan 

tekillerin üçüncüsü olan o, özel olarak yine üçe ayrılır. Biri erkek için, biri kadın için, biri de 

eşya ve hayvan içindir. 

Yani Türkçe’de Ahmet’e de, Ayşe’ye de, kedi veya arabaya da, o dediğimiz halde, 

İngilizce’de bu olar üç çeşittir.  

İngilizce şahıs zamirleri Personal Pronouns  3 durumda bulunurlar. 

  

1. Nominative yalın durumda olan (bir iş yapan) 

  

2. Objective durumda olan (kendisine bir iş yöneltilen) 

  

3. Possessive durumda olan (iyelik bildiren) 

Nominative Objective Possessive 

I ben me beni, bana mine benimki 

you sen you seni, sana yours seninki 

he o him onu, ona his onunki 

she o her onu, ona hers onunki 

it o it onu, ona its onunki 

we biz us bizi, bize ours bizimki 



you siz you sizi, size yours sizinki 

they onlar them onları, onlara theirs onlarınki 

  

  

İngilizce şahıs zamirleri ile çeşitli örnekler 
 

I am a girl. 

Ben bir kızım. 

 

You are a boy. 

Sen bir erkek çocuksun.  

  

He is Ali. 

O, Ali’dir.  

  

She is Ayşe. 

O, Ayşe’dir. 

 

She is a beautiful girl. 

O, güzel bir kızdır. 

  

It is a good book. 

O, iyi bir kitaptır. 

 

It is an apple. 

O, bir elmadır. 

 

We are girls. 

Biz kızlarız.  

 

You are men. 

Siz adamlarsınız. 

 

They are good boys. 

Onlar iyi çocuklardır.  

  

This is a book. 

Bu bir kitaptır. Fakat kitap birkaç tane ise,  

  

These are books.  

Bunlar kitaplardır. Dememiz gerekir.  

  

Türkçe’de bunlar kitaptır deriz. Halbuki İngilizce’de hem zamir hem de fiil ekleri 

çoğullaştırılır. Türkçe’de olduğu gibi kullanılmaz.  



  

Dikkat ediniz, Ahmet için he zamiri, Ayşe için ise she zamiri kullanılır. İkisinden birden 

bahsederken, bunların çoğulu olan they zamiri kullanılır.  

  

Örneğin,  

  

Ahmet ve Ayşe oradadırlar denecek olsa ve Ahmet ile Ayşe yerine zamir kullanacak 

olsa, they kullanılması gerekir. Çünkü onlar they olurlar.  

  

Ayşe and Ahmet are there. 

Ayşe ve Ahmet oradadırlar.  

  

They are there. 

Onlar oradadırlar. 

 

Unutmayınız ki, isim cümlelerinde nesne olarak kullanılan isimlerden önce a ve an 

article gelir. Fakat isim yerinde sadece sıfat tek başına kullanılıyorsa a veya an article gelmez. 

  

Örneğin,  

  

Ayşe is a girl. 

Ayşe bir kızdır.  

  

Ayşe is beautiful. 

Ayşe güzeldir.  

  

Fakat sıfat bir isimle birleşip, bir sıfat tamlaması olursa, sıfat tamlamaları da isim gibi işlem 

gördüklerinden  a veya an article gelir.  

  

Örneğin,  

  

She is a beautiful girl. 

O, güzel bir kızdır. 

 

Ayşe is a Turkish girl. 

Ayşe bir Türk kızıdır.  

  

John is an English boy. 

John bir İngiliz çocuğudur.  

  

  

  

  

Soru cümlesi yapmak için, fiil eki öznenin önüne gelir. 

  

Am  a student?  

Ben bir öğrenci miyim?  

  

Are you a postman?  

Sen bir postacı mısın?  



  

Is he a painter?  

O, bir ressam mıdır?  

 

Is he a teacher? 

O, bir öğretmen midir?  

  

No, he’s not. 

Hayır, değildir.  

 

He’s a lawyer.  

O, bir avukattır. 

 

Is it a bank? 

O, bir banka mıdır?  

 

Are we brave soldiers? 

Biz cesur askerler miyiz?  

 

Are they clerks? 

Onlar memurlar mıdır? 

 

Is he a farmer? 

O, bir çiftçi midir?  

  

No, he’s not. 

Hayır, değildir.  

  

He’s a doctor. 

O, bir doktordur. 

  

Is he a teacher or a lawyer? 

O, bir öğretmen midir yoksa avukat mıdır?  

  

He is a lawyer. 

O, bir avukattır. 

  

He gives me a book. 

O, bana bir kitap verir. 

 

I  love her. 

Ben onu severim. 

  

They give us flowers. 

Onlar bize çiçekler verirler. 

  

This is my book. 

Bu benim kitabımdır. denebildiği gibi,  

  



This is mine. 

Bu benimkidir. denebilir.  

  

This is their school. 

Bu onların okuludur. denebildiği gibi,  

 

This is theirs. 

Bu onlarınkidir. denebilir. 

 

Is this your pen?                                Yes, it is mine. 

Bu sizin kaleminiz mi?                     Evet, o benimkidir.   

  

Is this Ahmet’s book?                 Yes, it is his. 

Bu Ahmet’in kitabı mıdır?           Evet, o, onunkidir. 

 

Are those your shoes?                   Yes, they are ours. 

Onlar sizin ayakkabılarınız mı?    Evet, onlar, bizimkilerdir.  
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